



digmarit



Vähimmäis- palkkasuosituks

**markkinoinnin ja luovien alojen
ammattilaisille 2025–2026.**

Uudistettu
vähimmäis-
palkkasuositus
on voimassa
1.9.2025
alkaen.



digmarit.fi Erto>

Markkinoinnin ja luovien alojen vähimmäispalkkasuositukset ovat voimassa 1.9.2025 alkaen



Erto>

Ammattiryhmä 1

Työnimike: johtajat, päälliköt, konsultit, vetäjät.
Työn kuvaus: tulosvastuu, suunnitteluprosessien käynnistäminen ja läpivieminen, asiakas-hankinta ja johtaminen.

Ammattiryhmä 2

Työnimike: luovat ja graafiset suunnittelijat, peligraafikot, ad:t sisällöntuottajat, copywriterit, verkkosivu-, käyttöliittymä-, ohjelmistosuunnittelijat ja tutkimus-suunnittelijat sekä digimarkkinoijat.
Työn kuvaus: luova markkinointisuunnittelu, tuotanto ja toteutus.

Digmarit – vähimmäispalkkasuositus 1.9.2025 (euroa/kuukausi)

Pääkaupunkiseutu sekä yli 200.000 asukkaan kaupungit			
Ammattiryhmä	0–5 v.	5–10 v.	yli 10 v.
1	3 983	4 504	4 948
2	3 718	4 196	4 626
3	3 200	3 646	3 970
4	2 708	3 063	3 326
Muu Suomi			
Ammattiryhmä	0–5 v.	5–10 v.	yli 10 v.
1	2 911	3 312	3 646
2	2 771	2 985	3 462
3	2 594	2 914	3 256
4	2 165	2 435	2 708

Henkilökohtaisia palkkoja korotetaan 2,5 %:lla 1.9.2025 lukien. Työntekijälle maksetaan kuitenkin aina vähintään yllä olevan palkkataulukon mukaista vähimmäispalkkaa.

1.7.2024 vahvistettu palkkasuositus on voimassa 31.8.2025 saakka. [Katso edellinen suositus.](#)

Ammattiryhmä 3

Työnimike: assistentit, yhteyshenkilöt ja sihteerit.
Työn kuvaus: tuotantoyhteydet, viimeistelytyöt, tuotannon valvonta ja tarkistukset, aikataulunvalvonta.

Ammattiryhmä 4

Työnimike: toimistotyöntekijät, avustajat.
Työn kuvaus: laskutus, reskontranhoito, tarjouslaskenta, palkanlaskenta ja muut toimistotehtävät.

Digmarit – vähimmäispalkkasuositus 1.8.2026 (euroa/kuukausi)

Pääkaupunkiseutu sekä yli 200.000 asukkaan kaupungit			
Ammattiryhmä	0–5 v.	5–10 v.	yli 10 v.
1	4 099	4 635	5 091
2	3 826	4 318	4 760
3	3 293	3 752	4 085
4	2 787	3 152	3 422
Muu Suomi			
Ammattiryhmä	0–5 v.	5–10 v.	yli 10 v.
1	2 995	3 408	3 752
2	2 851	3 072	3 562
3	2 669	2 999	3 350
4	2 228	2 506	2 787

Henkilökohtaisia palkkoja korotetaan 2,9 %:lla 1.8.2026 lukien. Työntekijälle maksetaan kuitenkin aina vähintään yllä olevan palkkataulukon mukaista vähimmäispalkkaa.



Palkka-suositus, runko-sopimus ja työ-sopimusmalli.
Liity jäseneksi.

Työntekijän tuntipalkka saadaan jakamalla kuukausipalkka luvulla 158.

Jos teet laskutettavaa työtä, tutustu **yrittäjän hinnoitteluun**. Yrittäjä ei myy koskaan palveluaan vain oman työnsä hinnalla. Työntekijänä saatu tunti-palkka (esim. 20 €/h) tulee kertoa ainakin kolmella, jotta palvelua myytäessä pystyt kattamaan yritystoiminnan kulut.